



It is more blessed to give than to receive It is more blessed to give than to receive It is more blessed to give than to receive It is more blessed to give than to receive

敬啟者：

由於近日新型冠狀病毒感染確診及懷疑個案急升，為保障學童健康，教育局宣布全港學校延長農曆新年假期至二月十六日止（即二月十七日復課）。教育局特別提醒學生，應避免前往湖北省武漢市，如果必須前往武漢，應戴上外科口罩直至回港後 14 天。回港後應留在家中自我隔離 14 日，如需外出，必須配戴外科用口罩。本校學生如在春節假期到內地各省市探親或旅遊，也須提高警覺和做足防禦措施，回港後應密切留意自己的健康狀況，如出現發燒及其他病徵，便應即時求診。出現病徵的學生不應回校上課。有關外遊時應注意的預防措施，請參閱衛生防護中心的相關網址：
https://www.chp.gov.hk/files/pdf/novel_infectious_agent_participants_for_travellers_tc.pdf

學校在假期期間將徹底清潔校舍。衛生防護中心亦已為學校就預防嚴重新型傳染性病原體呼吸系統病擬定健康指引（包括個人衛生、環境清潔和消毒等內容），詳情請瀏覽衛生防護中心的相關網址：
https://www.chp.gov.hk/files/pdf/advice_to_school_on_prevention_of_nid_chi.pdf

延長假期期間，本校會作出以下安排：

- 所有校內（包括補課、比賽、樂器班及校隊訓練）及校外活動將會全部取消，學生應留在家中。
- 原定於 2 月 1 日、8 日及 15 日的星期六學習提升班、拔尖班需要取消。
- 學校將由 2 月 4 日開始，透過 Google Classroom 向同學提供學習材料，讓同學可以在家中學習，期望「停課不停學」。
- 教育局已將呈交申領「\$2500 學生津貼」表格延期，同學可於復課日當天將表格交回校務處，校方收集後將一併呈交教育局。

本校在復課後有以下安排：

- 同學上學前先在家中量度體溫，如出現發燒及其他病徵，應即時求診和在家休息；
- 老師及領袖生每天早上會在校門為同學量度體溫；
- 同學應自備口罩，在人多擠迫的地方或校園內佩戴，學校每天只能有限度提供口罩予同學使用；
- 同學應保持個人衛生，學校各洗手間內常備洗手液和乾手設施供同學使用；
- 課室須保持空氣流通，每天放學後，工友將以漂白水清潔課室；
- 視乎疫情發展情況和教育局指示，學校或會減少大型集會或非必要的活動，詳情容後公布。

如有查詢，請致電 2392 3963 或電郵至 ccmkc@ccmkc.edu.hk 與校務處職員聯絡。

此致

家長/監護人



校長

李揚真博士謹啟

二零二零年一月三十一日



It is more blessed to give than to receive It is more blessed to give than to receive It is more blessed to give than to receive It is more blessed to give than to receive

31st January, 2020

Dear Parents/Guardians,

In view of a rising trend of confirmed and suspected Novel Coronavirus infection cases, the Education Bureau (EDB) announced that school holidays for the Lunar New Year (LNY) would be extended to 16th February 2020 (i.e. class resumption on 17th February, 2020) to safeguard health of students. The EDB particularly cautioned students against travel to Wuhan of Hubei Province. If a trip to Wuhan is inevitable, surgical mask should be put on in the entire trip; after the return to Hong Kong, the student should remain home and self-quarantine for 14 days. Students who had been in other cities/provinces in Mainland China during the LNY holidays should likewise take the necessary preventive measures and be alert to early signs of ill health. In cases of fever and/or flu-like symptoms, students should seek medical attention as soon as possible. Students with flu-like symptoms should not attend class in school. For preventive measures against infection while travelling outside Hong Kong, please consult the Centre for Health Protection (CHP) under the Department of Health, HKSAR:

https://www.chp.gov.hk/files/pdf/novel_infectious_agent_participants_for_travellers_en.pdf

The school premises will be cleaned thoroughly during the holidays. The CHP has advised schools to adhere strictly to preventive measures (including practices of good personal hygiene, environmental cleanliness and disinfection, etc.) against transmission of the severe respiratory disease associated with the novel infectious agent (Interim). For details, please refer to the following website:

https://www.chp.gov.hk/files/pdf/advice_to_school_on_prevention_of_nid_eng.pdf

The school will have the following arrangements during the extended holiday period:

- ALL activities inside and outside school (including make-up for missed classes, competitions, individual/group sessions on playing musical instruments and school team training sessions) and will be cancelled. Students are strongly advised to stay at home.
- The scheduled Saturday Enrichment and Enhancement Classes on 1st, 8th, and 15th February 2020 (Saturdays) will be cancelled.
- Starting from 4th February 2020, reading materials and assignments will be sent out via Google Classroom to engage students in learning activities at home.
- As regards applications to EDB for the \$2,500 Student Grant, the deadline is postponed. Students should submit the completed forms to the General Office on 17th February 2020, the day when classes resume following the extended LNY holidays.

The school will exercise the following preventive measures on resumption of classes after the LNY holidays:

- Students should have body temperature checked daily before they attend school. In cases of fever or other symptoms, they are advised to seek medical attention as soon as possible. They should refrain from school until the fever has completely subsided.
- The school will check the body temperature of students entering the school premises.
- Students should have surgical masks at hand for wearing while at crowded places on campus. The school has but a limited supply of surgical masks for distribution in case of need.
- Students should pay attention to personal hygiene practices including washing hands frequently and properly. Liquid soap and hand dryers are available in all the toilets.
- Classroom ventilation will be maintained and classrooms will be sanitized every day.
- Depending on the latest development and spread of the disease and EDB instructions, the school will make further announcements regarding group activities as appropriate.

Should you have any enquiries, please contact us at 23923963 or cccmkc@cccmkc.edu.hk

Thank you for your cooperation during this difficult time. Wish you a happy Lunar New Year and good health!

Yours faithfully,



Dr. Eddy Lee
Principal